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Lijst van bestuurlijke toezeggingen Algemene Raadscommissie 
Volglijst per 16 februari 2017 bijgewerkt tot en met 7 maart 2017 

 

Nummer Datum 
toezegging 

Toezegging of actie Portefeuillehouder Voorstel 
datum 
afdoening 

Opmerkingen 

16/12 08-09-2016 Ten aanzien van het herontwikkelen BSV 
terrein, onderzoeken naar het uitgeven 
tijdelijke contracten t.b.v. jongerenwoningen 
en of de subsidie op de grond kan worden 
teruggehaald. Verder meenemen of de 
kleine parkeerruimte benut kan worden voor 
aanvullende woningbouw. 

Van Huissteden Oktober 2017 Het is de planning dat de raad 
in zijn vergadering van 5 
oktober een voorstel krijgt over 
de stedenbouwkundige 
invulling van het BSV-complex. 
Deze aspecten worden in dat 
raadsvoorstel verwerkt. 
 

16/14 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij naar 
aanleiding van de vraag om de opbrengsten 
vanuit de toeristenbelasting te specificeren 
indicatief zal kijken welke uitgaven hieraan 
verbonden zijn. 

Snabilie ARC 22 juni 
2017 
 

Voor de behandeling van de 
kadernota 2018-2021.  

16/17 06-10-2016 Portefeuillehouder zegt toe dat hij de 
suggestie van de VVD zal meenemen of 
budget aan bewoners gegeven kan worden 
om binnen de afgesproken kaders groen te 
besteden. 

Van Huissteden 4de kwartaal 
2017 

In de startnotitie voor het 
nieuwe groenbeleid die door 
de raad is vastgesteld, is als 
een van de uit te werken 
thema’s opgenomen: 
‘bewonersparticipatie in het 
groen’. De uitwerking van de 
toezegging zal hierbinnen een 
plek krijgen. In het vierde 
kwartaal van 2017 wordt het 
kader voor het nieuwe 
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groenbeleid aan de raad 
voorgelegd. 

16/20 13-10-2016 Mevrouw Luttik-Swart (Kies Lokaal) verwijst 
naar de motie dorpenbeleid, waarin werd 
opgeroepen uitgangspunten over het 
dorpenbeleid aan de vier raden voor te 
leggen. Zij vraagt of dit voor de gemeente 
Bergen naar voren getrokken kan worden. 
Portefeuillehouder Mesu zegt toe dat hij de 
vraag via de nieuwsbrief zal beantwoorden. 

Jan Mesu  
 

Invulling van de motie 
dorpenbeleid (5 november 
2015) is opgenomen in het 
werkplan voor de 
werkorganisatie BUCH. 
Uitgangspunt is om 
gebiedsgericht te werken. Dit 
met ondersteuning van de 
daartoe aangestelde 
gebiedsregisseurs. Deze 
aanpak beoogt daarmee recht 
te doen aan eigenheid en 
identiteit van de verschillende 
kernen. Er is geen sprake van 
een pilot voor Bergen. Wel is 
er in het kader van 
voorzieningen als eerste 
gestart in de kern Bergen met 
een onderzoek. (zie ook 17/08) 
Nogmaals het verzoek is om 
deze toezegging af te voeren. 

16/23 
 
 

 

13-10-2016 Portefeuillehouder Rasch zegt naar 
aanleiding van de bespreking over de 
regionale economische visie Alkmaar toe 
dat als er naar aanleiding van de 
uitvoeringsagenda nieuwe projecten door 
het Ontwikkelingsbedrijf uitgevoerd worden 
waarvoor een bijdrage van de gemeente 
nodig is, zij dit aan de raad zal voorleggen. 
Dit geldt sowieso voor voorstellen waarmee 
een bedrag van 50.000 euro of meer aan de 
orde is, maar ook voor zaken die minder 
kosten waarvan het college weet dat de 

Odile Rasch  In afwachting van nieuwe 
projecten waarvoor een 
bijdrage van de gemeente 
gevraagd wordt, is er op dit 
moment geen nieuws. Het 
verzoek is om deze toezegging 
af te voeren en dit op te 
nemen als vaste gedragsregel. 
Ambtelijk is contact 
opgenomen met mevrouw 
Glas over de status van haar 
opmerking uit het verslag van 
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raad daarop invloed wil uitoefenen of zaken 
die politiek gevoelig liggen. 

12 januari. Hier wordt later op 
terug gekomen. 
 

Griffie: ARC 12/1 verzoek 
toezegging laten staan (zie 
besluitenlijst) 
 

16/25 24-11-2016 Portefeuillehouder Snabilie zegt toe 
aandacht te besteden aan de slechte 
vindbaarheid van de documenten inzake de 
structuurvisie Egmond aan den Hoef. 

Snabilie  Het probleem is aangekaart bij 
de webbeheerder. 
Afgesproken is dat deze in de 
nieuwsbrief van de raad de 
aandacht besteed aan het 
gebruik van de zoekfunctie. 
Griffie: ARC 12/1 verzoek 
toezegging laten staan (zie  
besluitenlijst) 

17/01 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe in de 
raadsvergadering de toezegging te doen 
om een integraal onderzoek naar het 
parkeren uit te voeren rondom het Groene 
Hart. 
 

Van Huissteden 2017 De verkeersproblematiek 
en de daarvoor in 
aanmerking komende 
oplossingen worden, 
inclusief parkeren integraal 
op elkaar afgestemd en 
meegenomen bij de 
verdere uitwerking van de 
plannen voor Groene Hart 
en het Dorpshart Schoorl. 

17/02 12-01-2017 Zodra plan Buitenduin concreet wordt, zal 
er onderzoek gedaan worden naar de 
waterhuishouding. De portefeuillehouder 
zegt toe samen met het 

Van Huissteden 2017 Dit wordt onderzocht nu de 
raad de uitgangspunten 
voor de toekomstige 
inrichting van het 
noordelijke deel van het 
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Hoogheemraadschap de situatie tijdig goed 
in beeld te brengen. 

Groene Hart heeft 
vastgesteld. 

17/03 12-01-2017 De portefeuillehouder zal nagaan wat de 
molenbiotoop betekent voor de molen in het 
gebied waar plan Buitenduin betrekking op 
heeft. 

Van Huissteden 2017 Deze vraag wordt 
meegenomen in de 
bestemmingsplanprocedure
.  

17/04 12-01-2017 Na behandeling in de raad van de visie 
Dorpshart Schoorl zal zo snel mogelijk een 
startnotitie worden opgesteld met de 
invulling van het proces voor de openbare 
ruimte en een inschatting van de kosten. De 
raad zal hier snel bij betrokken worden. 

Rasch 2017 Komt aan de orde na de 
behandeling in de 
raadsvergadering van 9 
maart 2017. 

17/08 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe dat zij zal 
nagaan wanneer het accommodatiebeleid 
van de bibliotheek in de raad aan de orde 
komt. 

Rasch April 2017 De referentie aan het 
accommodatiebeleid heeft 
niet betrekking op de 
bibliotheek, maar het 
voorzieningenbeleid. 
Het streven is om de raad 

in april te informeren over 

de onderzoeksresultaten 

voor de voorzieningen in de 

kern Bergen en de 

bijbehorende kernenkaart. 

17/09 12-01-2017 De portefeuillehouder zegt toe de 
kwartaalrapportages van de bibliotheek aan 
de raad toe te sturen, evenals de 
subsidieverantwoording middels de BCF-
systematiek 

Rasch April 2017 De eerstvolgende 

kwartaalrapportage 

bibliotheek komt in april en 

wordt via de nieuwsbrief 

aan de raad aangeboden. 

De BCF-systematiek gaat 

pas in het voor subsidiejaar 

2018 

17/10 16-02-2017 Ten aanzien van de herontwikkeling 

Watertorengebied zegt de 

Van Huissteden Maart 2017 Van de inloopavond op 27 

februari wordt een verslag 
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Toelichting bij opzet lijst bestuurlijke toezeggingen: 
 

- Toezeggingen worden op de lijst opgenomen nadat de voorzitter heeft geconstateerd dat er om een toezegging gevraagd is en het 
collegelid er positief op heeft gereageerd. 

- Na afdoening blijven de toezeggingen niet meer op de lijst staan. In de kolom ‘opmerkingen’ kan worden opgemerkt dat de toezegging 
is afgedaan met een verwijzing naar het betreffende stuk. 

- De griffie onderzoekt niet actief of toezeggingen zijn afgedaan. De griffie geeft alleen aan dat de toezegging is afgedaan als daar voor 
een ‘bewijsstuk’  

- (memo, raadsvoorstel, etc.) beschikbaar is of wanneer de commissie een mondeling antwoord van de wethouder heeft geaccepteerd 
of in het beleid wordt meegenomen. 

- De griffie rappelleert niet op toezeggingen. De commissie is verantwoordelijk voor het aanspreken van de wethouder op het afdoen van de 
toezeggingen. 

portefeuillehouder toe dat hij de uitkomst 

van de bewonersbijeenkomsten aan zal 

leveren bij de commissie. 

gemaakt. Dit verslag wordt 

aangeleverd bij de griffie 

met het verzoek het op het  

ris/bis te plaatsen. 

17/11 16-02-2017 Ten aanzien van de herontwikkeling 

Watertorengebied volgt een voorstel over 

de exploitatie en het beheer van de 

sporthal. 

Van Huissteden 2018 Ruim voor de oplevering 
van de nieuwe sporthal 
(planning is december 2018 
op z’n vroegst) is een 
voorstel over de exploitatie 
en beheer van de sporthal 
aan de raad voorgelegd. 
Omdat dit onderdeel is van 
het proces is het verzoek 
om deze toezegging af te 
voeren. 


